
Jaktutvalget  

Da er jaktåret for denne gang unnagjort. Da fristen for innrapportering enda ikke har vært, 
blir noe av rapporten basert på tilbakemeldinger fra jegerne. Fuglebestanden virker til å ha 
hatt en bra økning i 2016. Jeg har fått veldig mange positive tilbakemeldinger fra jegerne. De 
aller fleste melder om bra med kull og mye fugl. Rådyr bestanden kan virke til å være stabil i 
Sørum kommune skog. I Krogstad skog har det blitt sett mindre rådyr i 2016. Om dette 
skyldes en lavere bestand, eller færre jeger som tør å slippe hunden sin der er jeg usikker på.  

Det ble skutt totalt 4 rådyr i Sørum kommuneskog, og 1 i Krogstad skog. 4 av disse dyrene 
ble skutt i bukkejakta, og ett dyr ved jakt med hund.  

Vi har også kommet i gang med rovviltkonkurransen. Til nå har det blitt meldt inn 2 Mår og 
10 kråkefugl. Og vi satser på at vi får med litt mer ut sesongen. Folk er veldig positive, og det 
finnes bra med mårfeller i Blaker JFF sine skoger denne vinteren. Håper på litt mere fart i 
revejakta i 2017/2018 sesongen.   

Salg av kort ble ganske likt på begge skoger. Alle som søkte fikk Jaktkort dette året. Vi har 
solgt dagskort hos Ståle Harsheim, Tayloroutdors AS og hos Benjamin Vangen. Pågang etter 
dagskort har hatt en liten økning fra i fjor. Salget av årskort på småvilt og rådyr er stabilt.  

Innrapporteringen av jaktdager og skutt vilt ble akkurat som jeg håpet. Alle jegere gjorde 
dette. 

Oppsummert kan man vel si at dette ble et bra jaktår som føyer seg inn i rekka. Satser på 
enda flere aktive jegere i rovviltkonkurransen og en fortsatt økende fuglebestand.  

Antall solgte kort: 

Småvilt: 19  

Dagskort: 8  

Rådyr: 20   

For jaktutvalget  

Benjamin Vangen  

 


